
Haluatko tulevaisuudessa suunnata tutkintokoulutukseen? 

Haluatko opiskella lisää suomea ja saavuttaa B1.1-tason? 

Hae Tuvaan!

TUVA-KOULUTUS
Suunta tutkintokoulutukseen

Sinä voit opiskella TUVAssa esimerkiksi,

» jos suomen kielen taitosi ei ole vielä B1.1 ja haluat opiskella lisää.
» jos haluat tietää, mitä ammatteja Suomessa on ja mitä voi opiskella.
» jos haluat opiskella lisää suomalaisesta elämästä, yhteiskunnasta,

koulutuksesta ja työelämästä.

TUVA on tutkintokoulutukseen valmentava koulutus. TUVAssa pääset 
tutustumaan WinNovan koulutusaloille ja työelämäjaksolla pääset tu-
tustumaan työharjoittelun kautta suomalaiseen työelämään.

TUVA-koulutuksessa opiskelet suomeksi suomen kieltä, opiskeluval-
miuksia, työelämätaitoja, yhteiskuntatietoutta ja arjen taitoja. WinNo-
van opettajat, ohjaajat ja opinto-ohjaaja auttavat sinua koko opiskelun 
ajan.

TUVA-ryhmään voit hakea yhteishaussa ja jatkuvassa haussa WinNo-
van www-sivujen kautta. 

Ota rohkeasti yhteyttä!

Sähköpostiosoitteet ovat muotoa etunimi.sukunimi@winnova.fi
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Hakupalvelut: puh. 044 455 8500  hakupalvelut@winnova.fi

https://www.winnova.fi/koulutustarjonta/ohjaava-ja-valmentava-koulutus/#tuva



